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KvK-nr. 40240246 

Bank: NL11INGB0000073833 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering 14 maart 2023 

Aanwezig; 26 bewoners, inclusief bestuur 

 

1. Opening & Mededelingen 

• CDA fractie is op bezoek geweest in de wijk. Een artikel hierover stond in het laatste Zegje. 

Uitkomsten van dit bezoek zijn tot nu toe; 

o Er was een vraag gesteld namens de ‘Wildehoek’, wat de reden was dat daar geen 

zonnepanelen geplaatst mochten worden. Hier is actie op ondernomen vanuit het 

CDA en daar is nu uit voortgekomen dat er wel zonnepanelen geplaatst mogen 

worden.  

• In het Zegje heeft de oproep gestaan of bewoners zich willen melden mochten zij last 

hebben van ratten of mochten zij deze spotte in de wijk. Hier zijn twee meldingen uit voort 

gekomen, dit is te weinig om actie vanuit te ondernemen. 

• Er was een punt ingebracht betreft de stortplaats vuil in buitengebied Gijzenrooi. Hier is 

wijkinfo over verspreidt bij de woningen die hier het dichts aan grenzen (Wijkinfo, zie 

bijlage). In mei 2023 zal er aanvullend onderzoek plaatsvinden. Er zijn nu meer meetpunten 

geplaatst, voor nu is de conclusie dat er geen wijzigingen zijn in de grote van de pluim. 

Vanuit bewoners worden wel zorgen hierover geuit i.v.m. een eventuele foutmarge. 

 

2. Goedkeuring notulen ALV 12 april 2022 

De notulen zijn goedgekeurd. De juiste versie zal geplaatst worden op de website. 

Aanvulling op Verbreding A67, deze actiegroep is opgeheven aangezien de verbreding geen 

doorgang zal vinden. 

Het fietspad een kleur geven i.v.m. veiligheid is niet mogelijk. Het fietspad, achter het 

Bunderkensven, is reeds nieuw geasfalteerd en er zijn borden geplaats betreft ‘Fietspad’.  
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3. Financiële verantwoording 2022, verslag kascommissie en decharge penningmeester en 

bestuur over 2022  

Toelichting; 

• Onderhoud aan posterkast (glas vernieuwen), kosten EUR 300,- 

• Bankkosten zijn verhoogd 

• Stijging drukwerk ’t Zegje, EUR 4000,- 

• Advertentiekosten verhoogd om kosten te drukken 

• Cultuur bij je buur/Open air, niet alles is doorgegaan zoals begroot 

• Reservering staat open betreft terugbetaling subsidie gemeente 

Andere punten die ter sprake kwamen n.a.v. de verantwoording; 

• Men wil geen bijdrage vragen per activiteit aan de bewoners 

• Optie om ’t Zegje digitaal te versturen besproken, maar hier wordt nu niet voor gekozen 

Kascommissie (Frans Beks en Margreet Talens) 

Controle heeft plaatsgevonden op 27 februari 2023. Stukken waren beschikbaar. 2x Steekproef 

gedan op de activiteiten, Pasen en Kerst. Alles verantwoord en administratie was geheel op orde. 

De kascommissie stelt voor het bestuur decharge te verlenen voor boekjaar 2022. Unaniem akkoord. 

Commissieleden voor volgend jaar, 2023, zullen zijn Margreet Talens en Wil Ansems. 

 

4. Goedkeuring begroting 2023, voorstel verhoging contributie 

Contributie verhogen vanaf 2023 naar EUR 6,-, dat zal gemeld worden in ’t Zegje 

 

5. Aftreden en benoemen nieuwe penningmeester 

Nicole Wenmakers treedt na 10 jaar af als penningmeester. Haar bijdrage in die 10 jaar wordt zeer 

gewaardeerd, ze werkte zeer nauwkeurig en precies. Het bestuur en de bewoners bedanken haar 

voor haar inzet. 

Nieuwe penningmeester wordt voorgesteld voor Greetje, dit is Peter van Hussen. Hij is niet fysiek 

aanwezig op de vergadering. Zijn benoeming is akkoord bevonden door de bewoners. 

Jaap Nieuwdorp zijn als lid toetreden aan het bestuur voor de ledenadministratie. Ook dit is akkoord 

bevonden door de bewoners.  

 

6. Evaluatie activiteiten 2022 

Paasspeurtocht is goed ontvangen en er waren veel nieuwe deelnemers waar weer nieuwe 

vrijwilligers uit voort zijn gekomen. 

Open air zal voort gezet worden i.v.m. groot succes. Planning voor 2023 is al volgt; 

18 juni 2023 Vaderdag concert 



24 juni 2023 Midzomeravond 

2 vrijdagen voor de zomervakantie worden gevuld met uitvallers van 2022 

4 vrijdag in september worden nog gevuld 

Afspraak om te kijken naar de mogelijkheid om een avond drank te verzorgen i.p.v. dat bezoekers 

eigen proviand meenemen. 

Erik van Dijk naar een gastheer voor de optredens die in de maand september gepland staan. 

Kerstviering is goed bezocht, complimenten voor de muziek en zang. 

De buurtpreventie werd nog benoemd tijdens die punt op de agenda. De nachtwacht is weer 

geactiveerd na herhaaldelijk meldingen van (poging tot) inbraak in de buurt. Er zijn nu 11 

nachtwachten. Op het moment dat deze nodig zijn zullen wij ingezet worden. 

 

7. Brainstorm: Hoe betrekken we jonge mensen bij de organisatie? 

Er is besproken bewoners hierover aan te spreken en actief te vragen hoe en wanneer zij meer 

betrokken kunnen worden. 

 

8. Oproep ideeën van oor nieuwe activiteiten 

Jubileum event 

Halloween 

Vaderdagconcert 

 

9. Rondvraag & sluiting 

• Aandacht voor meertaligheid binnen de buurt. Voor nu worden er soms artikelen in het 

Engels geplaatst in ’t Zegje. Voor nu blijft het hierbij en zal het wel onder de aandacht 

blijven. 

• Blauwe papierbak zal binnen twee weken geleverd worden in de buurt. Voor nu bekend kan 

deze niet direct geweigerd worden. Na drie maanden vindt een evaluatie plaats vanuit de 

gemeente. 

• Zorgpunt over het aantal laadpalen in de wijk. De vraag is of hier beleid op uitgevoerd kan 

worden. Het is reeds bepaald dat dit mag aangezien elektrisch rijden gestimuleerd wordt. 

• Electra op het ‘Buurtven’ is nog niet geregeld. Er wordt gekeken naar een mogelijke 

samenwerking met de begraafplaats. Rob ? heeft hier reeds contact over en mocht hij iets 

nodig hebben vanuit het bestuur komt hij op de lijn. 

• Commissie duurzaamheid is slapende 

• Wiefse deelde welkomstpakketten uit aan nieuwe bewoners in de buurt. Hier is zij mee 

gestopt aangezien dit te veel tijd kostte.  

• Vraag om de website op te schonen. Gerard en Angela zullen hier actie op ondernemen. 

• Wanneer is besloten ’t Zegje definitief huis-aan-huis te bezorgen? Drie jaar geleden is na een 

proefperiode besloten dit definitief voort te zetten. 


